
PROTOKOLL vid sammanträde i
Djurgårdens IF: s överstyrelse i
lokal på Stadshuset den 16/5/55.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Eckerbrant, 
Liliequist samt under §§ 1-2 Nordlund,

Förhindrade: Norén, Lövdahl.

§ 1.
Öppnade ordföranden sammanträdet och genomgicks dagens före

dragningslista.
§ 2.

Beslöts att ajournera dagens förhandlingar t.v. för att be
reda styrelseledamöterna tillfälle bevista stadsfullmäktiges samman
träde, vid vilket beslut var att vänta i frågan om stadens övertagan
de av Hammarbybacken.

§ 3.
Återupptogs de ajournerade förhandlingarna.

§ 4.
Konstaterades att stadsfullmäktige på mindre tid än en (1) 

minut klubbat igenom beslutet att för ett belopp av kr. 50.000:- 
övertaga Hammarbybacken. I anslutning härtill diskuterade Överstyrel
sen en del praktiska frågor. Stadsfullmäktiges beslut är avsett att 
träda i kraft den 1/7/55.

§ 5.
Beslöts att i ett uttalande för T.T, ang. försäljningen av 

skidbacken motivera Djurgårdens erbjudande till Stockholms stad att 
överta Hammarbybacken med att föreningen vid arrendetidens utgång om 
17 år var skyldig att avstå hela backanläggningen utan någon som helst 
ersättning och därför ansett det vara en fördelaktig affär att i da
gens läge sälja för kr. 50.000:- trots att föreningens ekonomiska en
gagemang i backen uppginge till ett betydligt större belopp.

§ 6.
Med anledning av en förfrågan från Polisen om Djurgården av

ser ha någon kioskrörelse i Hammarbybacken eller är beredd avstå 
från sådan rätt beslöts meddela, att föreningen ämnar begagna av ÖÄ 
redan meddelat tillstånd för sådan rörelse. Uppdrogs åt sekreteraren 
undersöka möjligheten hyra ut kiosk- och serveringsrättigheterna .

§ 7.
Rapporterade ordföranden att Lennart Höglund förklarat sig 

snarast komma fullfölja byggnationen av skidbackens pressläktare 
enligt tidigare träffat avtal. Innan så skett, skall ingen material
faktura eller annan kostnad bli föremål för skattmästare-åtgärd.

§ 8.
Förfrågan från företag i slipsbranschen om tillstånd få ut

nyttja Djurgårdens klubbmärke avslogs.
§ 9.

Meddelade Eckerbrant, att Åke Rakell ej definitivt kunde an
ses förlorad för bt-sektionen till AIK, som skulle ha erbjudit nämnde 
spelare en bostad som transfer-lockmedel.

§ 10.
Diskuterades en del fotbollsspörsmål och ekonomiska ange

lägenheter för föreningen utan att några beslut för dagen skulle 
fattas.

§ 11.
Ordföranden avslutade sammanträdet.


